


Had jij zelf ook een rol tijdens de laatste Sneekweek?
"Ja, ik ben coördinator voor de activiteiten van de Stich-
ting Evangelisatie Kalmeersland. Samen met 200 vrijwilli-
gers zijn we een week actief geweest. Dit is een Stichting
die vanuit zeven protestantse kerken is opgezet:'

Je bent nogal een drukbezet persoon (zie kader: 'Wie is
Lieuwe van der Pol?). Tochzit je er ontspannen bij.
"Mijn favoriete Bijbelgedeelte is te vinden in Efeze 2,
met name vers 10: 'Want zijn maaksel zijn wij, in Christus
Jezus geschapen om goede werken te doen, die God
tevoren bereid heeft, opdat wij daarin zouden wande-
len: Daaruit maak ik op dat wandelen met God op een
ontspannen manier kan. Mijn vrouw Hammie en ik zeg-
gen dan ook niet meer dat we het druk hebben. We zijn
lekker bezig!"

Hoe benje verzeild geraakt in de politiek?
"Politiek was destijds niet zo mijn hobby. Ik ben vanuit
mijzelf eigenlijk niet zo politiek ingesteld. Ik ben meer
een 'mensenmens' en hou niet zo van al dat scoren.
Jaren geleden - ik was toen heel actief in de Evangeli-
sche Gemeenschap Sneek - heb ik een maagbloeding
gekregen. Die bloeding wilde maar niet stoppen. Nadat
mijn maag verwijderd was kwamen er ook nog allerlei
complicaties bij. Ik heb toen alle activiteiten stil moeten
zetten en alleen mijn werk kunnen doen. Daarna kwam
het moment dat ik mijn taken weer mocht oppakken.
Ik moest van mezelf wel kiezen: werk, kerk of politiek. Ik
was al heel lang een min of meer slapend lid van de RPF
en zag dat men daar dringend versterking kon gebrui-
ken. Ik heb het biddend aan God voorgelegd met de
woorden: 'Jo sette it vinkje mar' (U zet het vinkje maar).
Het bewees zichzelf vervolgens op een heel natuurlijke
manier. Ik kwam uit bij de RPF.Er moest iets gebeuren.
Ik ging niet zozeer voor het lijsttrekkerschap en werd in
eerste instantie secretaris van het bestuur. We zijn in de
aanloop naar 2002 begonnen met ledenwerving. Dat ver-
dubbelde in twee jaar tot 100 leden:'

Op 24 november zijn de verkiezingen voor jullie herin-
delingsgemeente. Jij bent de kandidaat lijsttrekker voor
inwoners uit de 'voormalige' gemeenten Bolsword, Nijefurd,
Sneek, Wunseradiel en Wymbritseradiel. In totaal maar liefst
69 kernen. Wat zijn jullie plannen?
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Wie i~iieu""evél •.•der Pol?
Lieuwe startte zijn politieke loopbaan bijde RPFals
Secretaris van het plaatselijk bestuur.
Nu is hij fractievoorzitter van de ChristenUnie fractie
van Sudwest Fryslan. Lieuwe is vader van zes kinde-
ren, opae~il1hetverled~~,ying hij pleegkinderen
op. De afg~lopen vijftienj~~r}ette hijziShJ~/?orde
Evangel.isc~e.Gemeenscr~pSn~ek en ·is;prichter
van stichting Present Sneek, een stichting die hulp-
vragers verbindt aan hen die willen helpen. Tot slot
volgt Lieuwe een HBO-studie bestuurskunde:

"Ja, het wordt een grote gemeente. Ik rond het voor het
gemak steeds maar af met 82.000 inwoners op 82.000
ha. Vanuit Sneek hopen we te investeren in het achter-
land. Stad met oog voor het platteland. De gemeente
Wunseradiel en Wymbritseradiel hebben gelukkig al
veel ervaring met de vele kleine kernen. Samen besloe-
gen ze al zo'n 50 kernen of dorpen. Ik ben er dan ook
van overtuigd dat het goed kan uitpakken. Het vormen
van een grotere schaal op bestuurlijk gebied moet dan
wel gelijk op gaan met het vormen van een 'kleinere
schaal' op ambtelijk gebied. Dus in de praktijk moeten
de inwoners de overheid als dichtbij kunnen blijven
ervaren. Vergelijk het maar met een scholenfusie die be-
stuurlijk een grotere eenheid vormt. Binnen mijn ROC in
Sneek kan ik 'mijn' 100 leerlingen persoonlijke aandacht
geven, puur dankzij het feit dat ik mij niet meer met alle
bestuurlijke en organisatorische rompslomp hoef bezig
te houden. En zo zie ik deze gemeentelijke schaalver-
groting ook. We hebben elkaar nodig als gemeenten:'

Het besluit tot herindeling is genomen en het conceptver-
kiezingsprogramma ligt hier al op tafel. Wat zijn de twee
belangrijkste punten voor de ChristenUnie?
"We vinden dat de eigen verantwoordelijkheid van de
inwoners weer voorop moet staan.
Het particuliere initiatief is van groot belang. Dorps- en
buurthuizen, wijkgebouwen en sportvoorzieningen
zouden wat ons betreft zoveel mogelijk zelfvoorzienend
moeten zijn. Een dorpshuis combineren met een fysio-
therapiecentrum is een goed voorbeeld van haalbare
exploitatie. Verder willen we het idee van een Centraal
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Ik ben tneer een
'm.ensentnens'
en hou niet zo

van al dat
scoren.

Meldpunt Overlast stimuleren in de nieuwe gemeente.
Als gemeente de overlastsituaties bestrijden in samen-
werking met woningcorporaties en politie en justitie. Dat
blijkt namelijk goed te werken:'

Hoe ziet gemeentelijke indeling van de provincie Friesland
er uit over 25 jaar? Wat zijn je voorspellingen?
"Ik denk dat we wel eens naar acht gemeenten zouden
kunnen gaan in de toekomst. Vermoedelijk gaan Harlin-
gen en Franeker samenwerken en ook Heerenveen kan
het dan goed vinden met Lemsterlan, Gaesterlan-Sleat
en Skasterlan:'

Zijn er aspecten die onderbelicht zijn gebleven bij de ge-
meentelijke herindelingplannen?
"Jazeker! Er is in alle stukken die ik onder ogen heb gehad
bijvoorbeeld nooit aandacht geweest voor samenwer-
king tussen politieke partijen en hoe zij de voeling met
hun achterban moeten organiseren. Ik ben trouwens blij
met het bestuur van onze kiesvereniging. Er is steeds
sprake geweest van veel vertrouwen:'


